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1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen

Puheenjohtaja Raimo Mättö avasi kokouksen kello 18:06 . Kokouksen sihtberiksi arvottiin
Raymond Skarp

2. Laillisuudenja päätösvaltaisuuden toteaminen
Todettiin, että kokous on laillisesti koolle kutsuttu ja päätövaltainen

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Hyväksyttiin kokouskutsussa mainitut asiat kokouksen työjärjestykseksi

4. Yhdistyksenjäsenmäärä
Peter mietiskelee keinoja yhdistyksen jäsenten kontaktitietojen ylläpitämiseksija keskinäisen
kommunikoinnin tehostamiseksi (postilaatikkopohjaista viestintää vaiko some -tekniikkaa ...).

5. Kevyen liikenteen kavioura Kirkolta Smedsbyn kautta Masalaan
Kun valtakunnan tasollakin on herätty havaitsemaan jalan liikunnan kansanterveydellinen hyöty,
tulisi myöskin Kirkkonummen kunnan ryhdistäytyä edistämään tätä asiaa luomalla käyttökelpoinen
kevytliikuntaväylä Kirkolta Smedsbyn kautta Masalaan ... VAALITEEMA!
Jaakko oli tehnyt pohjaehdotuksen Kunnanhallitukselle lähetettäväksi ponneksi. Siihen perustuen
ja keskustelussa esille tullutta mukaanleipoen tekee Raimo asap lopullisen ponnen
Kunnanhallitukselle.

6. Latureitti
Tilannekatsaus: (Peter Korhonen ja Arto Bergström) : On jo kerran tehty ja parannetaan
lumentulon mukaan,

7. Vesihuolto
Tilannekatsaus: Seurataan tilannetta mutta kyläyhdistyksen hallitus ei aja omaa vesiosuuskuntaa
Gesterby-Smedsby alueelle vaan odottaa aktiivisesti, kun kunta jossakin vaiheessa rakentaa
runkolinjan Vehkalahteen.

8. SadekatosKirkkotienristeykseen
Tilannekatsaus: Sadekatc, ^* .rrattuna kunnan kierrätysvarastosta ja kyläyhdistykselle jää

lähinnä sen asennusprojekti. Ait<ataulutetaan Vapunpäivän ympärille. Aktivoidaan mahdollisimman
paljon kylän omia resursseja (Carl kertoi mahdollisuudesta Avanti-pienkaivurin allokoinnista..).

9. Smedsby
Lisäksitotesimme, että edistetään hiljalleen perinteistä'Smedsby'- nimeä kylän identifikaatioksi.
Nimihän perustuu aiempaan sepän pajaan. Historiaan vedoten voisi asiaa nostaa laajempaankin
tietoisuuteen ja hyväksyntään myös kunnan tasolla.

10. Muita asioita (eitulut)

11. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:07

puheenjohtaja
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